
Verslag van de vergadering van het Algemeen Bestuur van het Westfries Archief op 
woensdag 13 maart 2019 

 
Aanwezig:  

J. Nieuwenburg – burgemeester Hoorn 
M. Pijl – burgemeester Drechterland (vz) 
G.J. Nijpels - burgemeester Opmeer  
R. Wortelboer – burgemeester Stede Broec 
D. Dekema – algemeen directeur WFA 
R. Posthumus - burgemeester Koggenland, vervanger W. Bijman 
J. Fit – wethouder Medemblik 
 
H. Offerman – verslag 
 
Afwezig: 

E. van Zuylen - burgemeester Enkhuizen 
J. de Bruin – adjunct-directeur WFA 
 

 
1. Opening en mededelingen 

M. Pijl opent de vergadering. E. van Zuylen heeft afbericht gegeven.  
Vanuit de gemeente Enkhuizen is het verzoek gekomen om de vergaderdata naar de maandag te 
verzetten. Besloten wordt om dit niet te honoreren, m.n. omdat de maandag in veel gemeenten 
een interne vergaderdag is. Een ander verzoek is om de vergaderdata te koppelen aan andere 
overleggen, zoals het ABZ. Voor 2019 zijn de vergaderdata vastgelegd, voor 2020 wordt hier 
rekening mee gehouden. 
De agenda wordt vastgesteld. 
 

2. Verslag AB 28-11-18 - bijlage 1 
 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 

3. Reactie op zienswijze gemeente Hoorn op begroting 2019 (bijlagen 2a en 2b) 
Op de begroting 2019 is een aantal zienswijzen ontvangen. Een reactie op de zienswijze van 
Hoorn is destijds uitgebleven. De zienswijze is in het afgelopen DB besproken en beantwoord, zie 
bijlage 2b.  
 
Korte toelichting: Destijds is besloten om de structurele kosten van het eDepot tijdelijk te 
financieren uit de bestemmingsreserve. Vanaf 2019 zijn de structurele kosten in de begroting 
opgenomen. 
 
J. Nieuwenburg vraagt of er realistisch begroot wordt. De begroting wordt door de gemeente 
Hoorn opgesteld. 
Aanvullend hierop licht D. Dekema toe dat er een post algemene reserve van 2,5% is en daarnaast 
een bestemmingsreserve. Digitalisering blijft belangrijk en komt uit de bestemmingsreserve. 
Er wordt gevraagd om nogmaals goed naar de kosten van de bedrijfsvoering te kijken. De 
gemeentesecretarissen kunnen hierbij ook ondersteunen en adviseren. D. Dekema benadrukt dat 
er onlangs behoorlijke efficiency maatregelen hebben plaatsgevonden.  
Tot slot is het advies van R. Posthumus om in een reactie altijd de deur altijd open te houden.  
 

  



4. Kadernota 2020 (bijlagen 3a en 3b) 
Van de gemeenten Medemblik, Koggenland en Opmeer zijn zienswijzen ontvangen voor 1 maart. 
De gemeente Hoorn heeft daarna nog een zienswijze ingediend. Alle ontvangen zienswijzen 
waren positief en de kadernota kan worden vastgesteld.  
 

5. Stand van zaken eDepot 
Hans Mannaert en Sybolt van der Schoot van Divault zijn aanwezig voor het geven van een 
presentatie / demo van het eDepot. De contouren van het eDepot worden momenteel neergezet.  
De implementatie verloopt o.l.v. Tine van Nierop volgens plan. Diverse omgevingen worden in het 
eDepot bij elkaar gebracht (DMS, iBabs, etc.). De voorziening is data-onafhankelijk en is meer dan 
een archief alleen, nl. een informatiedepot, waarin digitale documenten worden bewaard en 
kunnen worden geraadpleegd. Toegankelijkheid/vindbaarheid van de data is van groot belang. 
De overgedragen archieven zijn door iedereen in te zien. Zg. uitgeplaatste dossiers zijn niet voor 
iedereen toegankelijk. Dit zijn dossiers die in het eDepot bewaard worden, maar nog niet 
overgedragen.  
 
Het WFA geeft gemeenten aan op welke wijze er aangeleverd moet worden. De uitvoering 
hiervan loopt tot op heden goed. Als er goed gedigitaliseerd wordt, is een papieren versie niet 
meer nodig om te bewaren.  
 
Er wordt aan Divault gevraagd om een toelichting te geven op de ervaring met andere regio’s: 
Aangegeven wordt dat het WFA redelijk vroeg is met een eDepot. Uit onderzoek is gebleken dat 
6% van de gemeenten aangeeft een voorziening te hebben en 75% zegt ermee bezig te zijn. Een 
stroomversnelling in de laatste jaren is goed zichtbaar.  
 
D. Dekema geeft een korte toelichting de huidige voortgang. Het proces verloopt goed, iedereen 
is goed aangehaakt, m.n. Hoorn en SED. Er ontstaat enige vertraging in het aanleveren van de 
bestanden en het filteren op juistheid. De oplevering zal dan naar verwachting iets later zijn. Hier 
is al met de leverancier over gecommuniceerd en dit zal niet leiden tot extra kosten. Als uitleg 
voor de vertraging geeft D. Dekema aan dat er vooraf goed is doorgesproken dat er bestanden 
aangeleverd moeten gaan worden. Dit is echter niet besproken met de medewerkers die nu het 
werk uitvoeren. In de praktijk blijkt het aanleveren van materiaal ingewikkelder dan vooraf 
ingeschat.  
 
De overige gemeenten worden aangesloten op het eDepot, zodra er een goed resultaat is bij de 
implementatie van Hoorn en SED. De aansluiting van de overige gemeenten vindt gefaseerd 
plaats. Dit is verder nog niet in kaart gebracht. Er is wel behoefte aan deze planning. D. Dekema 
geeft aan dat een planning gemaakt kan worden na de oplevering van het eerste systeem.  
 
J. Nieuwenburg geeft aan dat er onduidelijkheid is over de benodigde capaciteit en de ervaring 
van de gemeente Hoorn is dat er meer capaciteit benodigd is dan ingeschat. D. Dekema geeft aan 
dat het maken van de inschatting van benodigde capaciteit heel lastig is en dat de verwachtingen 
in het begin niet juist gemanaged zijn. D. Dekema is van mening dat het proces goed is 
georganiseerd. Eerst wordt de infrastructuur opgeleverd, daarna sluiten de pilot-gemeenten aan. 
Het aansluiten op het eDepot is een gemeentelijke verantwoordelijkheid, en gezamenlijk is het 
van belang kritisch te blijven dat het proces goed geregeld is.  
 
 

6. 6. Stand van zaken beleidsplan WFA 2019-2022 (bijlage 4) 
Er heeft een sessie plaatsgevonden met alle medewerkers en het plan is besproken met de kring 
van secretarissen. 



Er wordt een kort beleidsplan opgesteld met daarin de overall inhoud van de komende jaren, 
aangevuld met jaarplannen. Het overall beleidsplan wordt gelijk verstuurd met de begroting 
(begin april wordt deze besproken in het DB). Hierna worden de stukken aan de gemeenten 
verzonden.  
 

7. 7. Rondvraag 
Er wordt geen gebruik van gemaakt van de rondvraag. 
 
Volgend AB: woensdag 10 juli om 11:00 uur 


